

Outline	محاوَر البرنامج
<p>TRAINING MODULE 1: UNDERSTANDING KEY TERMS</p> <p>a. Understanding Key Terms b. What is Sustainable Development? c. The Importance of Sustainable Development d. What is the Triple Bottom Line? e. The Importance of the Triple Bottom Line f. What is Corporate Social Responsibility? g. Examples of CSR Initiatives h. What is Environmental, Social, And Governance (ESG)? i. The Importance of ESG j. What is a Sustainable Business? k. Benefits of Being a Sustainable Business l. Conclusion and Key Takeaways</p>	<p>وحدة التدريب 1 فهم المصطلحات الرئيسية</p> <p>أ. فهم المصطلحات الرئيسية ب. ما هي التنمية المستدامة؟ ت. أهمية التنمية المستدامة ث. ما هو الخط السفلي الثلاثي؟ ج. أهمية الحد الأدنى الثلاثي ح. ما هي المسؤولية الاجتماعية للشركات؟ خ. أمثلة على مبادرات المسؤولية الاجتماعية للشركات د. ما المسؤولية البيئية والاجتماعية والحوكمة (ESG)؟ ذ. أهمية ESG ر. ما هو العمل المستدام؟ ز. أهمية الاستدامة في العمل س. الخلاصة والواجبات السريعة الرئيسية</p>
<p>TRAINING MODULE 2: THE WORLD WE LIVE IN TODAY</p> <p>a. The World We Live in Today b. Four Revolutions of Our Time c. The Great Acceleration d. The Energy, Food Connection e. The World Is Not Enough</p>	<p>الوحدة التدريبية 2 العالم الذي نعيش فيه اليوم</p> <p>أ. العالم الذي نعيش فيه اليوم ب. أربع ثورات في عصرنا ت. التسارع العظيم ث. الطاقة، توصيل الطعام ج. العالم لا يكفي ح. NASA Video</p>

Outline	محااور البرنامج
<p>f. Global Warming g. The Problem of Inequality h. The Need to Act on Climate Change i. Addressing the Challenges of the 21st Century j. Conclusion and Key Takeaways</p>	<p>خ. مشكلة عدم المساواة د. الحاجة إلى العمل على تغير المناخ ذ. التصدي لتحديات القرن الحادي والعشرين ر. الخلاصة والوجبات السريعة الرئيسية</p>
<p>TRAINING MODULE 3: THE UN SUSTAINABLE DEVELOPMENT GOALS</p> <p>a. The United Nations Sustainable Development Goals b. Sustainability: Globally, Nationally and Individually c. The World is Taking Action d. Achieving the UN SDGs e. Conclusion and Key Takeaways</p>	<p>الوحدة التدريبية 3 أهداف التنمية المستدامة للأمم المتحدة</p> <p>أ. أهداف التنمية المستدامة للأمم المتحدة ب. الاستدامة: عالميا ووطنيا وفرديا ت. العالم يتخذ إجراءات ث. تحقيق أهداف التنمية المستدامة للأمم المتحدة ج. الخلاصة والوجبات السريعة الرئيسية</p>
<p>TRAINING MODULE 4: KUWAIT'S SUSTAINABILITY JOURNEY</p> <p>a. Kuwait's Sustainability Journey: An Overview b. Kuwait's National Vision and Strategy c. Kuwait's Efforts Towards the SDGs d. Kuwait's Energy and Water Achievements e. Linking The SDGs To Financial Services f. Conclusion and Key Takeaways</p>	<p>الوحدة التدريبية 4 رحلة الاستدامة في الكويت</p> <p>أ. رحلة الاستدامة في الكويت: نظرة عامة ب. الرؤية والاستراتيجية الوطنية للكويت ت. جهود الكويت نحو أهداف التنمية المستدامة ث. إنجازات الكويت في مجال الطاقة والمياه ج. ربط أهداف التنمية المستدامة بالخدمات المالية ح. الخلاصة والوجبات السريعة الرئيسية</p>

Outline	محاوور البرنامج
<p>TRAINING MODULE 5: THE WORLD OF GREEN FINANCE</p> <p>a. Introduction to the World of Green Finance b. Understanding Terminology: Green Finance c. A Brief History of Green Finance d. Green vs. Traditional Finance e. Understanding Terminology: Sustainable Finance f. Understanding Terminology: Climate Finance g. How Green Bonds, Loans and Funds Work h. Opportunities and Challenges of Green Finance i. Conclusion and Key Takeaways</p>	<p>الوحدة التدريبية 5 عالم التمويل الأخضر</p> <p>أ. مقدمة إلى عالم التمويل الأخضر ب. فهم المصطلحات: التمويل الأخضر ت. تاريخ موجز للتمويل الأخضر ث. التمويل الأخضر مقابل التمويل التقليدي ج. فهم المصطلحات: التمويل المستدام ح. فهم المصطلحات: تمويل المناخ خ. كيف تعمل السندات والقروض والصناديق الخضراء؟ د. فرص وتحديات التمويل الأخضر ذ. الخلاصة والوجبات السريعة الرئيسية</p>
<p>TRAINING MODULE 6: KUWAIT'S CAPITAL MARKETS AUTHORITY</p> <p>a. Kuwait's Capital Markets Authority b. ESG Reporting Overview c. The Impact of ESG on Kuwait Companies d. The International Financial Reporting Standards (IFRS) e. The Global Reporting Initiative (GRI) f. Sustainability Accounting Standards Board (SASB) g. Overview of the Capital Markets Authority h. The CMA's New Sustainability Reporting Criteria</p>	<p>الوحدة التدريبية 6 هيئة أسواق المال الكويتية</p> <p>أ. هيئة أسواق المال الكويتية ب. نظرة عامة على تقارير ESG ت. تأثير ESG على الشركات الكويتية ث. المعايير الدولية للإبلاغ المالي (IFRS) ج. مبادرة الإبلاغ العالمية (GRI) ح. مجلس معايير المحاسبة للاستدامة (SASB) خ. نظرة عامة على هيئة أسواق المال د. معايير الإبلاغ عن الاستدامة الجديدة لـ CMA ذ. محتوى ونطاق معايير هيئة السوق المالية</p>

Outline	محاوور البرنامج
<ul style="list-style-type: none"> i. The Content and Scope of the CMA Criteria j. Aligning to the CMA requirements as a Company k. CMA Reporting Criteria: Challenges and Opportunities l. Conclusion and Key Takeaways 	<p>ر. التوافق مع متطلبات هيئة السوق المالية كشركة</p> <p>ز. معايير الإبلاغ عن هيئة السوق المالية: التحديات والفرص</p> <p>س. الخلاصة والوجبات السريعة الرئيسية</p> <p>الوحدة التدريبية 7 إلى أين بعد ذلك؟</p>
<p>TRAINING MODULE 7: WHERE TO NEXT?</p> <ul style="list-style-type: none"> a. Global Sustainability Reporting Trends to 2030 and Beyond b. Sustainability Reporting Trends to Watch c. Implications for Global Businesses d. Sustainability Reporting for GCC Countries e. Kuwait's Sustainable Reporting Future f. Conclusion and Key Takeaways 	<p>أ. اتجاهات الإبلاغ عن الاستدامة العالمية</p> <p>ب. اتجاهات الإبلاغ عن الاستدامة التي يجب مراقبتها</p> <p>ت. الآثار المترتبة على الأعمال التجارية العالمية</p> <p>ث. تقارير الاستدامة لدول مجلس التعاون الخليجي</p> <p>ج. مستقبل التقارير المستدامة في الكويت</p> <p>ح. الخلاصة والوجبات السريعة الرئيسية</p> <p>الوحدة التدريبية 8 خاتمة</p>
<p>TRAINING MODULE 8: CONCLUSION</p> <ul style="list-style-type: none"> a. Conclusion b. Moving Forward 	<p>أ. خاتمة</p> <p>ب. الماضي قدما</p>